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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 19:15 hod.  

Přítomni:  

Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan Kerber, Tomáš Kovář, 

Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav Ulrych 
 

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 11 

  

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni:   

neomluveni:     

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Jitku Frydrychovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

Složení slibu členy zastupitelstva 

František Bouček – na ustavujícím zasedání zastupitelstva obce Mochov, které se konalo dne 

19. 10. 2022 a na kterém se skládal slib, nebyli přítomni zastupitelé Rostislav Bažuk a Václav 

Ulrych. Ke složení slibu budou vyzváni dnes. 

Proběhla kontrola předložených osvědčení o zvolení členem zastupitelstva obce vydaná 

registračním úřadem v souladu s § 53 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí 

a o změně některých zákonů, v platném znění. 

 

Starosta obce v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval přítomné členy zastupitelstva 

Rostislava Bažuka a Václava Ulrycha ke složení slibu. Před složením slibu předsedající 

upozornil přítomné členy zastupitelstva Rostislava Bažuka a Václava Ulrycha, že odmítnutí 

složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 

491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 

 

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o 

obcích: „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě, v zájmu obce Mochov a jejích občanů a řídit se Ústavou a zákony 

České republiky.“ a jmenovitě vyzval přítomné členy zastupitelstva Rostislava Bažuka a 

Václava Ulrycha ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném 

archu.  

Rostislav Bažuk a Václav Ulrych, neodmítli složit slib ani nesložili slib s výhradou. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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Představení nově zvolených členů zastupitelstva volební strany „Kandidáti pro 

Mochov – Sdružení nezávislých kandidátů“: 
 

Jan Kerber – vystudoval jsem zemědělskou školu. Třicet let pracuji jako IT konzultant. 

V práci pro obec, bych se chtěl zaměřit na životní prostředí. 

 

 Rostislav Bažuk – jsem zedník, pracuji jako OSVČ. 

 

 
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu byly vzneseny další návrhy na doplnění. 

 

Návrh na vyřazení bodu č. 17 

František Bouček – navrhuji vyřadit bod č. 17 „Zřízení spořicího účtu u Banky CREDITAS 

a.s.“ z důvodu zajištění dalších nabídek od jiných bankovních společností. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/2 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 2 

3. Plán údržby pro rok 2023 – vodovod a kanalizace ........................................................ 3 

4. Rozpočet příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha východ na rok 

2023 ............................................................................................................................... 4 

5. Rozpočet příspěvkové organizace Základní škola Mochov, okres Praha východ na rok 

2023 ............................................................................................................................... 5 

6. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres 

Praha východ na roky 2024–2025 ................................................................................. 6 

7. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola Mochov, okres 

Praha východ na roky 2024–2025 ................................................................................. 6 
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8. Udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2023 – 

Mateřská škola Mochov ................................................................................................. 7 

9. Udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2023 – 

Základní škola Mochov ................................................................................................. 8 

10. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, okres Praha 

– východ ve dnech 23.12., 27.12., 28.12., 29.12. a 30.12.2022 ..................................... 9 

11. Vyřazení majetku z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská škola Mochov . 10 

12. Novostavba výrobní haly KATRING, spol. s r.o. parc.č. 572/7, 1595/21 ................... 11 

13. Prodej pozemku parc.č. 843/21, orná půda o výměře 39 m², k.ú. Mochov ................. 12 

14. Dohoda o ukončení nájmu podle Smlouvy o nájmu nebytových prostor – MUDr. 

Lukáš Fuka .................................................................................................................. 13 

15. Dohoda o ukončení Veřejnoprávní smlouvy k zajištění výkonu činností podle zákona 

o obecní policii – Obec Radonice ................................................................................ 15 

16. Smlouva o spolupráci mezi obcemi při zajištění základního uměleckého vzdělávání – 

městys Nehvizdy .......................................................................................................... 16 

17. Diskuze ........................................................................................................................ 17 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/2 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Plán údržby pro rok 2023 – vodovod a kanalizace 

Podklady:  

Podklad 1 – Předání návrhu Plánu údržby na rok 2023 dle Koncesní smlouvy Mochov 

Podklad 2 – Plán údržby pro rok 2023 

Podklad 3 – Výňatek z Koncesní smlouvy Čl. 13.2 odst. (d) 

Termín podání návrhu bodu programu: 

12. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Společnost 1. SčV, a.s. se sídlem Ke Kablu 971, 100 00 Praha 10 jakožto provozovatel 

vodovodu a kanalizace v obci Mochov v souladu s Článkem 13.2 odst. (d) Koncesní smlouvy 

předkládá návrh Plánu údržby pro rok 2023. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov se seznámilo s Plánem údržby VH majetku Obce Mochov pro rok 

2023 a v předloženém znění jej schvaluje.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/2 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

4. Rozpočet příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres 

Praha východ na rok 2023 

Přílohy:  

Podklad 1 – Návrh rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha – 

východ na rok 2023 

Termín podání návrhu bodu programu: 

24. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ve znění 

pozdějších předpisů sestavuje příspěvková organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha – 

východ rozpočet, který schvaluje zřizovatel. Rozpočet příspěvkové organizace je plán výnosů 

a nákladů na rozpočtový rok, jímž se řídí financování činnosti příspěvkové organizace. 

Rozpočtový rok je shodný s kalendářním rokem.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola 

Mochov, okres Praha – východ na rok 2023 a schvaluje rozpočet příspěvkové organizace 

Mateřská škola Mochov, okres Praha – východ na rok 2023 v souladu s ustanovením § 28 

zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/2 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

5. Rozpočet příspěvkové organizace Základní škola Mochov, okres Praha 

východ na rok 2023 

Přílohy:  

Podklad 1 – Návrh rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola Mochov, okres Praha – 

východ na rok 2023 

Termín podání návrhu bodu programu: 

24. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů ve znění 

pozdějších předpisů sestavuje příspěvková organizace Základní škola Mochov, okres Praha - 

východ rozpočet, který schvaluje zřizovatel. Rozpočet příspěvkové organizace je plán výnosů 

a nákladů na rozpočtový rok, jímž se řídí financování činnosti příspěvkové organizace. 

Rozpočtový rok je shodný s kalendářním rokem.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola 

Mochov, okres Praha – východ na rok 2023 a schvaluje rozpočet příspěvkové organizace 

Základní škola Mochov, okres Praha – východ na rok 2023 v souladu s ustanovením § 28 

zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších 

předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/2 (k bodu 5) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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6. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola 

Mochov, okres Praha východ na roky 2024–2025 

Přílohy:  

Podklad 1 – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola 

Mochov, okres Praha - východ na roky 2024–2025 

Termín podání návrhu bodu programu: 

24. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů sestavuje příspěvková organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha - 

východ střednědobý výhled rozpočtu, který schvaluje zřizovatel. Střednědobý výhled rozpočtu 

příspěvkové organizace je plán výnosů a nákladů na nejméně 2 roky následující po roce, na 

který je sestavován rozpočet příspěvkové organizace. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové 

organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha - východ na roky 2024–2025 a schvaluje 

střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Mateřská škola Mochov, okres Praha - 

východ na roky 2024–2025 v souladu s ustanovením § 28 zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/2 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

7. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola 

Mochov, okres Praha východ na roky 2024–2025 

Přílohy:  

Podklad 1 – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola 

Mochov, okres Praha - východ na roky 2024–2025 
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Termín podání návrhu bodu programu: 

24. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na základě zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů sestavuje příspěvková organizace Základní škola Mochov, okres Praha - 

východ střednědobý výhled rozpočtu, který schvaluje zřizovatel. Střednědobý výhled rozpočtu 

příspěvkové organizace je plán výnosů a nákladů na nejméně 2 roky následující po roce, na 

který je sestavován rozpočet příspěvkové organizace. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce se seznámilo s návrhem střednědobého výhledu rozpočtu příspěvkové 

organizace Základní škola Mochov, okres Praha - východ na roky 2024–2025 a schvaluje 

střednědobý výhled rozpočtu příspěvkové organizace Základní škola Mochov, okres Praha - 

východ na roky 2024–2025 v souladu s ustanovením § 28 zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 7/2 (k bodu 7) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

8. Udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro 

rok 2023 – Mateřská škola Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost Č.j. 51/2022 o udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů 

Termín podání návrhu bodu programu: 

25. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ve smyslu zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů a další související zákony, žádá ředitelka MŠ Mochov o předchozí 

písemný souhlas zřizovatele k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2023. 
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě žádosti Č.j. 51/2022, uděluje souhlas k nabývání 

peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2023 pro Mateřskou školu Mochov, okres Praha 

– východ v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních 

rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů a další související zákony. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 8/2 (k bodu 8) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

9. Udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro 

rok 2023 – Základní škola Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost Č.j. 57/2022 o udělení souhlasu k nabývání peněžitých darů 

Termín podání návrhu bodu programu: 

25. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ve smyslu zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve znění 

pozdějších předpisů a další související zákony, žádá ředitelka ZŠ Mochov o předchozí 

písemný souhlas zřizovatele k nabývání peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2023. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov na základě žádosti Č.j. 57/2022, uděluje souhlas k nabývání 

peněžitých darů účelově neurčených pro rok 2023 pro Základní školu Mochov, okres Praha – 

východ v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, 

ve znění pozdějších předpisů a další související zákony. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 9/2 (k bodu 9) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

10. Žádost o udělení souhlasu s přerušením provozu Mateřské školy 

Mochov, okres Praha – východ ve dnech 23.12., 27.12., 28.12., 29.12. a 

30.12.2022 

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost MŠ Mochov o souhlas s přerušením provozu ve dnech 23.12., 27.12., 

28.12., 29.12. a 30.12.2022  

Termín podání návrhu bodu programu: 

25. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V souladu s § 3 odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění 

pozdějších předpisů žádá ředitelka MŠ Mochov o souhlas zřizovatele s přerušením provozu 

mateřské školy ve dnech 23.12., 27.12., 28.12., 29.12. a 30.12.2022. Provoz MŠ bude opět 

zahájen 02. 01. 2023.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov uděluje souhlas s přerušením provozu Mateřské školy Mochov, 

okres Praha – východ ve dnech 23.12., 27.12., 28.12., 29.12. a 30.12.2022 v souladu s § 3 

odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání, ve znění pozdějších předpisů. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 10/2 (k bodu 10) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 



Z á p i s   č. 2/2022 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konaného dne 10.11.2022 

 

10 

 

11. Vyřazení majetku z evidence majetku pro účetní jednotku Mateřská 

škola Mochov  

Podklady:  

Podklad 1 – Žádost o vyřazení z evidence majetku pro účetní jednotku MŠ Mochov  

Termín podání návrhu bodu programu: 

25. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Ředitelka Mateřské školy Mochov, okres Praha – východ žádá o vyřazení majetku z evidence 

majetku pro účetní jednotku Mateřská škola Mochov: 

 - notebook Lenovo IdealPad G50 – vedený pod inventárním číslem MŠ0092, zastaralost 

techniky, oprava neekonomická 

- videotelefon – vedený pod inventárním číslem MŠ0057, zastaralost techniky, oprava 

neekonomická 

- televizor LG interaktivní – vedený pod inventárním číslem MŠ131, zastaralost techniky, 

oprava neekonomická 

- skříň policová zavřená na sloup – vedená pod inventárním číslem MŠ0028, skříň je silně 

opotřebovaná, oprava neekonomická 

rybářská horečka (ryby a udice) - vedená pod inventárním číslem MŠ0102, dřevěná hračka je 

silně opotřebovaná, oprava neekonomická 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s vyřazením majetku k 30. 11. 2022 z evidence majetku 

pro účetní jednotku Mateřská škola Mochov: notebook Lenovo IdealPad G50, inv. č. MŠ0092; 

videotelefon, inv. č. MŠ0057; televizor LG interaktivní, inv. č. MŠ131; skříň policová zavřená 

na sloup, inv. č. MŠ0028; rybářská horečka (ryby a udice), inv. č. MŠ0102. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 11/2 (k bodu 11) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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12. Novostavba výrobní haly KATRING, spol. s r.o. parc.č. 572/7, 

1595/21 

Podklady:  

 Podklad 1 – Průvodní zpráva 

Podklad 2 – Souhrnná technická zpráva 

Podklad 3 – Situační výkresy 

Podklad 4 – Architektonicko stavební řešení 

Termín podání návrhu bodu programu: 

25. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na obec Mochov se obrátila společnost KATRING, spol. s r.o. se žádostí o vyjádření 

k projektu a závazné stanovisko ke sloučenému územnímu rozhodnutí a stavebnímu povolení 

ve věci novostavby výrobní haly Katring. Společnost KATRING, spol. s r.o., vyrábí menší 

rotační kovové součásti. 

Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 01. 09. 2022 se zastupitelstvo obce 

seznámilo s projektem „Novostavba výrobní haly spol. Katring - Mochov. S ohledem na 

blížící se termín komunálních voleb bylo schváleno, že konečné stanovisko k územnímu a 

stavebnímu povolení bude vydáno po zvolení nových členů zastupitelstva obce Mochov. 

Zároveň na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 01. 09. 2022 zástupce 

společnost KATRING, spol. s r.o., zodpověděl otázky týkající se projektu i samotné výstavby 

novostavby výrobní haly. 

Předmětem dokumentace je novostavba výrobní haly společnosti KATRING, spol. s r.o. na 

pozemcích parc.č. 572/7 a 1595/21 v k.ú. Mochov.  

Řešené parcely jsou dle platného územního plánu obce Mochov součástí zastavěného území. 

Novostavba areálu, je v souladu s platným územním plánem obce Mochov. Řešené pozemky 

se nacházejí ve funkčním využití VL – Lehká výroba – Plochy výroby a skladování. 

Nový areál bude obsahovat výrobní halu, vrátnici, trafostanici, zpevněné plochy, oplocení, 

areálové sítě, přípojky technické infrastruktury a sadové úpravy.  

Dopravní napojení areálu KATRING bude zajištěno přes plánovanou modernizovanou 

účelovou komunikaci, která se napojuje na ul. U Mrazíren. 

Z hlediska veřejných sítí technické infrastruktury je řešeno pouze napojení na elektrickou 

energii. Zbývající sítě technické infrastruktury budou řešeny jako areálové. Zásobování vodou 

bude zajištěno vrtanou studnou na pozemku investora. Splaškové vody budou likvidovány 

pomocí areálové ČOV, přečištěné vody budou vypouštěny přes retenční nádrž do vodoteče 

Výmola. 

Zastavěná plocha: 4 103 m², obestavěný prostor: 42 491 m³, užitná plocha: 5 094 m², počet 

směn - výroba: 3 směnný provoz, počet směn - administrativa: 1 směnný provoz.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov souhlasí s projektem stavby „Novostavba výrobní haly spol. 

Katring – Mochov na pozemcích parc.č. 572/7 a parc.č. 1595/21 v k.ú. Mochov a souhlasí 

s vydáním souhlasného vyjádření ke sloučenému územnímu rozhodnutí a stavebnímu 

povolení.   
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

Diskuze:  

Jan Kerber – prostudoval projekt a předložil těsně před zasedáním ostatním zastupitelům své 

postřehy. V projektu si všiml několika nesrovnalostí. Navrhuje tyto nesrovnalosti a další 

otázky projednat se společností KATRING, spol. s r.o. Otázky zpracované Janem Kerberem, 

které v průběhu zasedání přednesl, budou přiloženy přílohou k zápisu ze zasedání 

zastupitelstva konaného dne 10. 11. 2022.  

Jan Kerber – navrhuje zohlednit v projektu využití dešťové vody pro technologické účely. 

František Bouček – během zasedání se spojil se zástupcem společnosti KATRING, spol. s r.o., 

který mu sdělil, že na pozemku bude vsakování a retence.  

František Bouček – rád bych znovu zopakoval, že pokud kdokoli potřebuje více informací ke 

kterémukoli bodu, který se projednává na zasedání, je více než žádoucí pokládat otázky ještě 

před zasedáním zastupitelstva. V některých případech není v mých silách reagovat na dotazy 

okamžitě při zasedání. Není to z toho důvodu, že bych nechtěl, jen prostě nemám patřičné 

doklady nebo informace. V tomto konkrétním případě, mohl na zasedání dorazit zástupce 

společnosti KATRING, spol. s r.o. a všechny otázky zodpovědět na místě, případně se mohl 

vyjádřit ještě před zasedáním. Předám panu Janu Kerberovi kontakt na zástupce společnosti, 

aby se s ním mohl spojit a položit mu své doplňující otázky. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  Jaroslava Tomišková  

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 12/2 (k bodu 12) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

13. Prodej pozemku parc.č. 843/21, orná půda o výměře 39 m², k.ú. 

Mochov  

Podklady:  

 Podklad 1 – Protokol o otevírání obálek s nabídkami 

 Podklad 2 – Kupní smlouva o prodeji nemovité věci 

Termín podání návrhu bodu programu: 

26. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

V obci Mochov probíhá revize údajů katastru nemovitostí. Obec Mochov, je vlastníkem 

pozemku parc.č. 843/1 v k.ú. Mochov. Při revizi bylo zjištěno, že část pozemku parc.č. 843/1 

se nachází za plotem fyzické osoby. Z důvodu narovnání skutečného stavu v terénu, byl 

vyhotoven geometrický plán a vyhlášen záměr prodeje nemovitého majetku obce – pozemku. 

Cena ve výši 520 Kč/m² byla stanovena na základě znaleckého posudku. Ve stanovené lhůtě 

pro podání nabídek, byla na OÚ v Mochově doručena jedna obálka s nabídkou.  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje prodej pozemku parc.č. 843/21, orná půda, o výměře 

39 m², k.ú. Mochov, panu T. K., r.č. ……, trvale bytem ……, 250 87 Mochov, a to za 

celkovou kupní cenu ve výši 20 280 Kč a pověřuje starostu obce Mochov k podpisu kupní 

smlouvy o prodeji nemovité věci.  

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  Tomáš Kovář 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 13/2 (k bodu 13) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

14. Dohoda o ukončení nájmu podle Smlouvy o nájmu nebytových prostor 

– MUDr. Lukáš Fuka  

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o nájmu nebytových prostor ze dne 15. 08. 2011  

Podklad 2 – Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor ze dne 14. 12. 2016 

Podklad 3 – Dohoda o ukončení nájmu podle Smlouvy o nájmu nebytových prostor 

Termín podání návrhu bodu programu: 

26. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Praktický lékař MUDr. Lukáš Fuka, nás požádal o ukončení smlouvy o nájmu nebytových 

prostor. I přes nabídku obce na převzetí úhrad za energie a snížení až odpuštění nájemného, se 

nám bohužel nepodařilo MUDr. Fuku přesvědčit o zachování provozu ordinace v Mochově. 

MUDr. Fuka bude i nadále poskytovat zdravotní péči v ordinaci v Čelákovicích.   

Jednou z možností, jak zachovat zdravotní péči praktického lékaře v Mochově, je vyhlášení 

výběrového řízení na uzavření smlouvy o poskytování a úhradě zdravotní péče všeobecného 

praktického lékařství. Takovéto výběrové řízení vyhlašuje na žádost obce Krajský úřad 

Středočeského kraje.    

Je počítáno se službou pro občany, kteří nemají možnost vlastní dopravy do Čelákovic (např. 

senioři, kteří zde žijí bez dalších rodinných příslušníků apod.). Pro tyto občany, je možné po 

předchozí domluvě zajistit dopravu k MUDr. Fukovi.  
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Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje uzavření Dohody o ukončení nájmu podle Smlouvy o 

nájmu nebytových prostor, nacházejících se v objektu zdravotního střediska - budově v č.p. 

286 stojící na parcele číslo 116/1, k.ú. Mochov, v ulici Na Dolejšku, 250 87 Mochov ze dne 

15. 08. 2011 ve znění Dodatku č. 1 ze dne 14. 12. 2016 s nájemcem MUDr. Lukáš Fuka, IČ: 

72551526, a to ke dni 31. 12. 2022. Zastupitelstvo obce Mochov pověřuje starostu obce 

Mochov k podpisu Dohody o ukončení nájmu podle Smlouvy o nájmu nebytových prostor. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

Diskuze:  

František Bouček – požádáme o vyhlášení výběrového řízení na lékaře a uvidíme, co dál. Jen 

podotýkám, že jsou větší obce, které mají lepší podmínky, a přesto se jim nedaří lékaře najít. 

Pavlína Palmová – dalo by se zajistit alespoň očkování v Mochově (chřipka, covid atd)? Je to 

minutová záležitost. To každý bude jezdit individuálně do Čelákovic? 

Jan Turek – i téma očkování jsme s MUDr. Fukou projednávali. Při očkování musí být 

dodrženy určité hygienické předpisy a musí probíhat v zařízené ordinaci pro případ náhlé 

nevolnosti nebo alergické reakce. K MUDr. Fukovi se v současné době objednává telefonicky 

a bylo přislíbeno, že bude našim občanům vycházeno vstříc, např. tak aby jim navazoval 

dopravní spoj do Čelákovic. Závěr z jednání s MUDr. Fukou, bylo dohodnuto, že 

v prosincovém zpravodaji vyjde informace, která jím bude vidována a která bude obsahovat 

všechny potřebné informace, tak aby přesun ordinace praktického lékaře do Čelákovic 

proběhl, pokud možno co nejlépe. 

František Bouček – nicméně problémem zůstává to, že spoj sice bude navazovat na cestu do 

Čelákovic, ale už ne zpět do Mochova. 

Jan Turek – s praktickými lékaři, je problém i v okolí. Nehvizdy mají 2 roky vyhlášeno 

výběrové řízení na lékaře a stále se žádný nehlásí. Dojíždí k nim lékařka ze Záp. Podobně to 

mají v Přerově nad Labem, kde lékař ordinuje napůl v Přerově nad Labem a napůl v Semicích. 

Dalším problémem je, že když by se nějaký lékař přihlásil, nebude zde mít žádné pacienty. 

Všichni pacienti, kteří jsou registrovaní u MUDr. Fuky, u něho v současné době také zůstávají. 

Nový lékař by musel začínat prakticky od nuly, bez pacientů.  

Jan Kerber – kdyby se podařilo lékaře nalézt, můžeme občany informovat a bude záležet na 

nich, jak se rozhodnou. Můžeme novému lékaři nabídnout např. bydlení? 

František Bouček – ano. Pro tyto příležitosti máme byt v paneláku. Byt byl nabídnut v rámci 

pomoci Ukrajině a byla zde ubytována rodina se 3 dětmi. V současné době rodina platí 

normálně nájem a má uzavřenou smlouvu o nájmu.  

Pavlína Palmová – také máme byt v Nehvizdech. 

František Bouček – ano to máme, ale je řešeno v rámci DSO. Byt je určen prioritně pro učitele 

v Nehvizdské škole, kam chodí i naše děti. Pokud Nehvizdy seženou lékaře, pokusíme se ho 

oslovit, aby zde sloužil např. jedno dopoledne. Také by určitě bylo lepší spojení do Nehvizd, 

než do Čelákovic. 

Pavlína Palmová – je možné spolupracovat s Nehvizdami, pokud by měli lékaře, aby měl 

ordinační hodiny i v Mochově? 

Jan Turek – to samozřejmě můžeme. Již jsme o tom předběžně i jednali. 

Pavlína Palmová – když MUDr. Stará prodávala ordinaci, tak neměla zájem, aby tady ordinace 

dál zůstala? Při přenechání kartotéky pacientů ordinace nebyla ve smlouvě část, že musí nový 

lékař zachovat ordinaci? 
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František Bouček – paní MUDr. Stará, měla velký zájem, když končila svou praxi, sehnat za 

sebe náhradu, a to se jí také povedlo. Neodešla dříve, dokud si nebyla jistá, že pacientům bude 

i nadále poskytována lékařské péče. Rozhodně svoji praxi neprodávala. Co si pod tímto 

pojmem mám představit? Obec měla s MUDr. Fukou pouze smlouvu o nájmu prostor 

k vykonávání praxe lékaře. Nájemní smlouvu, jste dostala jako podklad k tomuto 

projednávanému bodu. Jestli měla paní MUDr. Stará s MUDr. Fukou nějakou smlouvu 

netuším a je to čistě jejich záležitost. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 14/2 (k bodu 14) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

15. Dohoda o ukončení Veřejnoprávní smlouvy k zajištění výkonu 

činností podle zákona o obecní policii – Obec Radonice  

Podklady:  

Podklad 1 – Veřejnoprávní smlouva k zajištění výkonu činností podle zákona o obecní policii  

Podklad 2 – Dohoda o ukončení Veřejnoprávní smlouva k zajištění výkonu činností podle 

zákona o obecní policii 

Termín podání návrhu bodu programu: 

26. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce konaném dne 15. 08. 2019, bylo schváleno uzavření VPS 

k zajištění výkonu činností podle zákona o obecní policii s obcí Radonice. 

Spolupráce probíhala k vzájemné spokojenosti a výkon úkolů strážníka v obci Mochov, se 

velmi osvědčil. Tímto si dovolím ještě jednou poděkovat obci Radonice za dosavadní 

spolupráci. 

Dne 01. 10. 2022 schválilo zastupitelstvo sousedního městyse Nehvizdy zřízení Obecní policie 

Nehvizdy. Městys Nehvizdy je ve větší blízkosti obce Mochov a spolupracujeme na vícero 

záležitostech. Nejen z logistických důvodů se nyní jeví jako vhodnější uzavřít smlouvu 

s městysem Nehvizdy a smlouvu s obcí Radonice ukončit.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje uzavření Dohody o ukončení Veřejnoprávní smlouvy 

k zajištění výkonu činností podle zákona o obecní policii ze dne 21. 08. 2019 mezi obcí 

Radonice, IČ: 00240681, se sídlem Na Skále 185, 250 73 Radonice a obcí Mochov, IČ: 

00240486, se sídlem Sokolovská 92, 250 87 Mochov, a to ke dni 28. 02. 2023 a pověřuje 

starostu obce Mochov k podpisu Dohody o ukončení Veřejnoprávní smlouvy k zajištění 

výkonu činností podle zákona o obecní policii. 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan 

Turek, Václav Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 15/2 (k bodu 15) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

16. Smlouva o spolupráci mezi obcemi při zajištění základního 

uměleckého vzdělávání – městys Nehvizdy 

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o spolupráci mezi obcemi při zajištění základního uměleckého 

vzdělávání 

Termín podání návrhu bodu programu: 

26. 10. 2022 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Obec Mochov a městys Nehvizdy dlouhodobě spolupracují mj. na zajištění plnění povinné 

školní docházky pro děti s místem trvalého pobytu v obci Mochov v Základní škole a 

Mateřské škole Nehvizdy. Dále pak ve shodné oblasti spolupracují v rámci Dobrovolného 

svazku obcí k zajištění přístavby školy v Nehvizdech.  

S ohledem na výše uvedené se jeví jako vhodné rozšířit dosavadní spolupráci obcí také 

v oblasti základního uměleckého vzdělávání. Městys Nehvizdy je zřizovatelem příspěvkové 

organizace Základní umělecká škola Nehvizdy, IČ: 06630251, se sídlem Bedřicha Mouchy 

243, 250 81 Nehvizdy.  

Spolupráce probíhala, již ve školním roce 2021/2022. V předkládané smlouvě na školní rok 

2022/2023, je tento fakt zohledněn a vyčíslen jakožto jednorázová finanční kompenzace ve 

výši 10 400 Kč (školu navštěvovaly 4 děti). Finanční kompenzace za školní rok 2022/2023 a 

následující bude předmětem dalšího jednání.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje poskytnutí finanční participace na chod Základní 

umělecké školy Nehvizdy, IČ: 06630251 ve výši 10 400 Kč na školní rok 2021/2022 a 

schvaluje uzavření Smlouvy o spolupráci mezi obcemi při zajištění základního uměleckého 

vzdělávání mezi městysem Nehvizdy, IČ: 00240524, se sídlem Pražská 255, 250 81 Nehvizdy 

a obcí Mochov, IČ: 00240486, se sídlem Sokolovská 92, 250 87 Mochov. Zastupitelstvo obce 

Mochov pověřuje starostu podpisem smlouvy o spolupráci mezi obcemi. 

 



Z á p i s   č. 2/2022 

ze zasedání zastupitelstva obce Mochov, konaného dne 10.11.2022 

 

17 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

Diskuze:  

Pavlína Palmová – v době, kdy děti z Mochova navštěvovaly základní uměleckou školu 

v Čelákovicích, se Čelákovicím také něco platilo? 

František Bouček – neplatilo. Znovu opakuji, že s městysem Nehvizdy máme dlouhodobou 

spolupráci nejen co se týče povinné školní docházky. Není tomu tak dlouho, kdy hrozilo, že 

naše děti nebudou mít ani kam chodit do školy. Je s tím neskutečně práce a myslím, že náš 

příspěvek, může alespoň trochu tuto péči podpořit. V neposlední řadě, je podpora ZUŠ 

Nehvizdy další možností, kterou mohou využívat naše mochovské děti.   

 

Hlasování:  

pro: Rostislav Bažuk, František Bouček, Jiří Bouma, Jitka Frydrychová, Jan 

Kerber, Tomáš Kovář, Jan Rangl, Jaroslava Tomišková, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti: nikdo 

zdrželi se:  Pavlína Palmová 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 16/2 (k bodu 16) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

18. Diskuze 

František Bouček – rád bych se vrátil k vyřazenému bodu „Zřízení spořicího účtu u Banky 

CREDITAS a.s.“. Dostali jsme nabídku na zúročení volných finančních prostředků obce 

prostřednictvím založení spořicího účtu v bance CREDITAS a.s. Zřízení, vedení i zrušení 

spořicího účtu u Banky CREDITAS by bylo zdarma. Na spořicím účtu jsou peníze kdykoliv k 

dispozici. Myslím si, že obec je v současné době schopna uvolnit ke zhodnocení 20 – 25 mil. 

Kč, což při úrokové sazbě 6,5 % znamená moc pěkný přínos do obecní pokladny. Samozřejmě 

z 6,5 % úrokové sazby může být za rok 5 % úroková sazba, ale i tak hovoříme o značném 

zhodnocení finančních prostředků. Nedařilo se nám spojit s Komerční bankou, u které máme 

běžný účet, ale nakonec jsme uspěli. Máme nabídku na termínovaný vklad s úrokovou sazbou 

cca 5,35 %.  Teď je k diskuzi, jak se rozhodneme, ale určitě by se finanční prostředky někde 

zhodnotit mohly a měly. Připravím znovu návrh do prosincového zasedání zastupitelstva.  

Pavlína Palmová – ne každá banka umožňuje spořicí účet. Např. KB nabízí pouze termínované 

vklady. RB spořicí účty sice poskytuje, ale příští rok bude platit „válečnou daň“, proto úrok 

zřejmě nebude tak vysoký. Preferuji rozložení částky na účty u více bank. 

Jiří Bouma – víme, kdo nám rozjezdil trávník v klidové zóně?  

František Bouček – nevíme. Budeme komunikovat ohledně možnosti kamerového systému a 

míst, kde by se mohl umístit. Problémem je připojení kamer na elektřinu. 

František Bouček – ještě bych rád upozornil na skutečnost, že zaměstnanci obce spadají svými 

pracovními činnostmi a zodpovídají se pouze starostovi a místostarostovi. Není možné, 

abychom je „úkolovali“ i ostatní zastupitelé. Samozřejmě, pokud budou slušně požádáni o 

cokoli, jistě neodmítnou.  

František Bouček – rozsvěcení vánočního stromu, proběhne v pátek 25. listopadu od 17:00 

hodin. Vystoupení si připravuje školka a škola a také Zumba. Jsou domluvení i čerti. Od 16:00 

hodin budou na náměstí postupně i stánky. V parku budou koníci. Prosím, kdo bude moci o 

pomoc se stavbou pódia.  
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Tomáš Kovář – bude se pokutovat parkování na zeleni? Hlavně se jedná o parkování v neděli 

při mši. 

František Bouček – ano bude. Zkusím oslovit firmu Mattoni v areálu bývalé Fruty, zda by 

bylo možné za úplatu parkovat tam. 

Jan Kerber – dotazem na životním prostředí - čerpání vody jsem zjistil, že jsou zde minimálně 

2 subjekty, které mají časové omezení k čerpání vody a některá mohou být již propadlá. 

František Bouček – přestože jednám s vodoprávním úřadem tak tuto informaci o propadnutí 

nemám. Budu s nimi v kontaktu a tuto skutečnost se pokusím prověřit. Shodou okolností řeším 

zrovna povolení k čerpání vody pro společnost Mattoni. Původně žádali o neskutečné objemy 

čerpání. V areálu chtěli stáčet, ale je to tam pro ně malé a od záměru ustupují. Nyní žádají o 

0,3 vteřinových litrů za sekundu pro 2 studny. Areál má svojí ČOV. 

Jan Turek – upozorňuji, že vzhledem k současnému nárustu cen energií v rozpočtu mateřské 

školy musíme počítat přibližně s trojnásobným zvýšením poplatků za spotřebu energií. Jedná 

se hlavně o plyn a částka je společná pro vytápění školky i školy. 

František Bouček – myslím, že by stálo za to popřemýšlet o pořízení fotovoltaiky pro 

mateřskou a základní školu. Oslovím firmy zabývající se touto problematikou ke zpracování 

nabídky. 

František Bouček – informativně, máme dokumentaci na sportovní halu. Zítra mám schůzku 

ohledně dotace a vyhlášení výběrového řízení. Bližší informace budu vědět v prosinci a 

seznámím vás s nimi.  
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Zápis vyhotoven dne 18. 11. 2022 

  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 

 



Příloha k zápisu ze zasedání zastupitelstva obce Mochov konaného dne 10. 11. 2022 k bodu 12. 

Novostavba výrobní haly KATRING, spol. s r.o. parc.č. 572/7, 1595/21 

Katring – oponentura  

 Zpracoval Ing. Jan Kerber 11/11/2022 

 

Dokument 1 : Průvodní zpráva  
Žadatel :: KATRING, spol. s.r.o. 

IČO: 40765091 

Přátelství 1084/5, 104 00 Praha 10 

Dle prezentace na webových stránkách firmy se jedná o zamýšlené kompletní  přestěhování do nově 

postaveného závodu na „zelené louce“ pro 50 činných + 20 THP pracovníků.  Firma nabízí svým 

zaměstnancům práci s ubytováním . 

Nejasnost/rozpor: 

 V souvislosti s se zákonem o rozpočtovém určení daní – je smluvně ošetřeno i logické 

přestěhování sídla společnosti do Mochova ?  

Co znamená mírné zvýšení dporavy ? 

 

Dokument 2:  Souhrnná technická zpráva 
Části týkající se vody:  

Strana 6: 

Základové poměry jsou složité, stavbu 

jednoznačně doporučuji založit na hlubinných základech. Pro vsakování srážkových vod, 

případně přečištěných odpadních vod z ČOV prostřednictvím vsakovacího zařízení nejsou na 

lokalitě příznivé podmínky. Jako nejvhodnější řešení se jeví odvedení těchto vod do potoka 

Výmoly. 

Strana 7 a 8: 

Novostavba areálu KATRING nebude mít negativní vliv na odtokové poměry v území. Hlavní 

stavební objekty budou založeny na hlubinných základech, které nebudou tvořit souvislou 

překážku toku podpovrchové vody. Srážkové vody ze střech objektů a ze zpevněných ploch budou 

odváděny srážkovou areálovou kanalizací do retenční nádrže, ve které bude voda 

zadržována. Z retenční nádrže bude srážková voda regulovaně vypouštěna do vodoteče Výmola 

v max. množství 3 l/s/ha. Zásobování vodou bude zajištěno vrtanou studnou na pozemku investora. 

Splaškové vody budou likvidovány pomocí 

areálové ČOV, přečištěné vody budou vypouštěny přes retenční nádrž do vodoteče Výmola. 

Srážkové vody budou svedeny do retenční nádrže, kde budou zadržovány a postupně 

regulovaně vypouštěny do vodoteče Výmola. Vrtaná studna, areálová splašková a srážková 

kanalizace je detailně popsána viz projektové části ZTI, které jsou součástí této PD. 

 



Na str 11 a 12 je souhrnně pojednánána vodní bilance  

což představuje denní odběr 12,2 m3 / den ze studny. 

 Plocha zachycení srážkových vod 8352m2 , objem retenční nádrže 257m3 

Strana 19-22: 

Popis osazení ČOV AS-VARIOcomp N 

 

S možností osadit ČOV dávkováním floktuantu pro snížení obsahu P do 2mg/l vyčištěné vody 

Strana 23: 

Vnitřní instalace pro objekt budou napojeny na novou přípojku pitné studniční vody lPE SDR 11 

– D 63 x 5,8 mm. Min vydatnost vodního zdroje je zaručena na hodnotě 2,2 l/s po min. dobu 

60min. 

Strana 26 a 27 

rozvody požární vody jsou z materiálu 11 353.1 dle ČSN 42 5715.01, přípojka k osazeným 

hydrantům v 1.NP – 2NP budou v dimenzi DN 25. Hydrantový systém je navržen tak, aby byl 

účinně obsluhován jednou osobou. Je osazen vy výši 1,3 m nad okolní podlahou. Budou 

osazeny hydranty D25 s minimálním průtokem 1,1 l/s a tvarově stálou hadicí délky 30,0 m. 

Samostatná odbočka z rozvodu pitné vody bude opatřena kulovým uzávěrem KK6/4“ a 

bezpečnostní BA armaturou 6/4“ z důvodů zamezení zpětného sátí požární vody do rozvodů 

pitné vody. 

Při návrhu celkové rozvodné vodovodní sítě je uvažováno se současným použitím nejvýše dvou 

hydrantových systémů, tj. max. 2,2 l/s – NEDOCHÁZÍ K NÁRŮSTU POTŘEVY. 

  

Studiem hydrologických ročenek publikovaných na WWW.CHMI.CZ a  Rebilance zásob podzemních 

vod (Záv. zpráva Řešení geologického úkolu s výpočtem zásob podzemních vodv hydrogeologických 

rajonech -  zde části 1171- Kvartér Labe po Jizeru z r. 2016, publikovaný tamtéž) , se kterým lokalita 

Mochova sousedí se uvádí: 

“HGR 1171 zahrnuje fluviální sedimenty Labe od Kostomlat nad Labem (záp. od Nymburku) až po 
soutokovou oblast s Jizerou. Většina území rajonu se nachází na pravém břehu labe a směrem na 
západ k soutokové oblasti s Jizerou se pruh kvartérních fluviálních sedimentů výrazně rozšiřuje. Malá 
levobřežní část rajonu se nachází kolem Čelákovic. Dané území se vyznačuje nižšími mocnostmi 
kvartérních uloženin než jinde, z východu, kde rajon sousedí s HGR 1152, klesá mocnost uloženin 

http://www.chmi.cz/


údolní labské terasy v okolí Lysé nad Labem a Čelákovic (pod soutokem s Vlkavou) až ke 3 m, 
a poté postupně opět narůstá, a v soutokové oblasti s Jizerou dosahuje mocnost terasových 

štěrkopísků 
10-12 m, maximálně do 20 m, podle morfologie předkvartérního povrchu. Litologicky se jedná jemně 
až hrubozrnné písky, ve spodnějších částech s příměsí drobného a středního štěrku. Při povrchu 
přibývá hlinito-jílovité frakce (povodňové hlíny). 
Spodní izolátor tvoří většinou málo propustné svrchnokřídové horniny HGR 4430 (případně v jižní 
části na levém břehu Labe HGR 4510), zajišťující tak relativně samostatný režim mělkých poříčních 
vod. V oblasti Pojizeří však místy vystupují kolektorské pískovce cenomanského stáří k povrchu, což 
způsobuje úzkou hydraulickou spojitost kvartérní a křídové zvodně. Voda kvartérního kolektoru může 
být významně dotována drénováním podzemní vody z hornin svrchní křídy. 
K infiltraci srážek dochází v celé ploše rajonu, její velikost závisí na vertikální propustnosti 
holocenních náplavů při povrchu terénu. Za vyšších vodních stavů může docházet k infiltraci vody 
Labe do kvartérního kolektoru údolní terasy. Směr proudění za běžného hydrologického stavu je od 
okrajů rajonu k Labi, kde se voda drénuje. V soutokové oblasti s Jizerou je režim podzemních vod 
výrazně ovlivněn vodárenským jímáním a umělou infiltrací (vodárna Káraný). 
V podloží rajonu se nachází svrchnokřídový HGR 4430, na levém břehu Labe HGR 4510.” 

Informace o podloží: 

Mocnost sedimentů se pohybuje v rozmezí 0,5 – 5 m, což svědčí o nevyrovnané 
bázi terasy a o nerovném povrchu podložních křídových hornin. Labe zde zřejmě často překládalo své 
koryto zejména při povodních a obtékalo nevysoké okrouhlíky tvořené zvětralými slínovci a prachovci 
křídového stáří. Při bázi se většinou vyskytují poloostrohranné až polooválené křemenné valounky o 
velikosti do 1 cm. Místy jsou přítomné i ploché mírně zaoblené klasty křídových opuk. Svrchní část 
akumulace tvoří jemně až hrubězrnité, hlinité až jílovité písky místy s poloostrohrannými až 
polooválenými valounky křemene a lokálně i prachovc o vel. 1 – 2 cm, ojediněle i 5 cm (Semerák 
1968, Štěpán 1970, Horad a Kraus 1971 a,b, Beran – Rek 1981, Vašíček 1999 in Franců et al., 2007). 
Úroveň s povrchem relativně +1 – cca +9 m a bází +1 až - 5 m, výjimečně až -13 m tvoří plošně velmi 
rozsáhlou a souvislou akumulaci zachovanou na obou březích Labe. Na pravém břehu Labe je 
rozšířena mezi Lysou nad Labem a Kostomlátky a na levém břehu lemuje nivu Labe mezi Přerovem 
nad Labem a až po Sadskou. Nejrozsáhlejší je mezi Velenkou, Sadskou a Semicemi. Mocnost 
sedimentů se pohybuje v rozmezí 3,3 – 9 m, lokálně až téměř 15 m. Litologicky jde o hnědé až šedé, 
proměnlivě hlinité, jemně až středně zrnité, místy šikmo a horizontálně zvrstvené písky s polohami 
písčitých jílů až jílovitých písků, rezavých limonitizovaných písků a hrubozrnných písků s příměsí 
valounů křemene. Na této úrovni jsou vyvinuty drobné paleomeandry, vyplněné jak anorganickým, tak 
i ojediněle organickým materiálem (Vrba 1962, Lochmann 1964, Herešová – Švoma 1968, Král et al. 
1969, Herzog 1973, Zelinka 1985, Cahlík 2003 in Kolejka et al., 2007) 

Byť není Mochv v uveden publikaci zmiňován, neboť leží 2 km vzdušnou čarou od sledovaného 

kvartéru , můžeme některé dílčí skutečnosti vztáhnout I na nás. Jedná se o o obr. 4-5a na str45, 4-10 a 

6-59. 

  



Nejasnost/rozpor: 

Společnost Katring uvádí na str. 11-12, vybudování nové vrtané studny na par.č 572/12 a její 

využití pro zamýšlenou novostavbu a dále na str. 23 tohoto dokumentu uvádí, že min vydatnost 

je zaručena 2,2 l/s. Kde k tomuto číslu došli ?? 

Díle společnost uvádí že v I. etapě ( nikde není zmínka o dalších etapách ?? ) uvádí odběr 12,2 

m3 / den.  

Dotazem na odbor životního prostředí (pí. Hamalčíková 326653860) a správce vodního toku 

Povodí Labe (p. Novák, 725393123) jsem dostal informace, že neevidují žádnou žádost o povolení 

studny ani o čerpání podzemních vod s tím, že díky zpřísnění zákona č. 254/2001 Sb. nebude 

zaručeno vydání kladného stanoviska.  

Provedení studny naráží na skutečnost, že svrchní vrstva je špatně zavodněna, povolení 

mělkých studní v mochově je do Qmax 80m3/rok a naráží na paragraf 29 tohoto zákona, kromě 

toho se jedná o vodu s upravitelností >A3 velmi obtížná kvůli vysokému obsahu SO4., Fe, As a 

vysoké kalcifikaci. 

Provedení studny s větší hloubkou, naráží na problém s vysokým obsahem minerálů obecně 

především Fe, Mn a nasyceností H2S, jež bez nákladné úpravy nelze použít jako pitná a jako 

užitková v omezeném rozsahu. 

Dle informace od kolegů bude čerpání podzemní vody podnikajícími subjekty do dvou let 

zpoplatněno, zatím se jedná návrhově o částce kolem 15Kč/m3.  

 

Navrhuji tedy, vzhledem k proinvestované částce 206mio Kč doporučit firmě Katring 

zapracovat do projektu vodního hospodářství na využití co největšího podílu dešťové vody, 

vzhledem k tomu že sami uvádí 8352m2 a  objem retenční nádrže 257m3  a to buď oddělenými 

vodními systémy, nebo  v polouzavřeném oběhu s doplňováním čerstvé vody z Výmoly, případně 

lokálního zdroje. Úpravu vody lze provést ultrafiltrací, případně doplněnou o reverzní osmózu s 

remineralizací. Investiční náklady 1,5-2 mio Kč , provozní v desítkách tisíc-rok s tím, že se p. Novák 

z povodí vyjádřil o možnosti využití některého z dotačních titulů, vzhledem k tomu , že se jedná o 

reutilizaci „Brownfieldu“ (byť jen na malé části pozemku). 

Další možností je použít jako zdroje vody vodu labskou ze zálivkového vodovodu, zde vychází 

nejekonomičtěji její úprava na pitnou, měla by stačit pouze její ultrafiltrace a dezinfekce. 

 

 

 

  

  



 

Část týkající se světla 

Strana 44 

Ve vnitřním prostředí bude využito kombinované denní a umělé osvětlení. Ve stálém pracovním 

prostředí bude denní osvětlení zajištěno pomocí oken na fasádě a světlíků ve střeše. Pro umělé 

osvětlení bude využita technologie LED. Intenzita osvětlení bude splněna dle platných norem. 

Nejasnost/rozpor: 

Norma EN 13201-2 je poměrně benevolentní, podle prezentace architektonického studia 

WWW.AFATELIER.CZ na jejich stránkách mají jejich projekty podobný “rukopis” a se světelným 

znečištěním si příliš hlavu nelámou. V dodané dokumentaci se všude uvádí „Informace o 

armaturách, svítidlech apod budou  v dalším stupni PD “. Navrhuji tedy nechat v projektu 

zapracovat nařízení EK 245/2009 a pro venkovní svítidla požadovat ULOR 30% max, případně  

zdroje v indiferentním provedení. 

 

 

 
Dokument 4 : Architektonické řešení 

 

Nejasnost/rozpor: 

Proč je na  výkresu 1.1.4 v další místnosti 126 skříněk ? 

  

http://www.afatelier.cz/


Obrazová příloha 

 

 



 


